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Nieuws van en voor mensen die wonen en werken in De Haren.

Studenten van de opleiding Social Work van Avans Hogeschool 
lopen dit schooljaar mee met buurtverbinder Nicole de Koning. 
Nicole is al een tijdje met een aantal bewoners aan de slag om 
buurtactiviteiten op te zetten. De 1e en 2e jaars studenten gaan 
hierbij helpen. Dit betekent: zestien paar extra ogen, oren én 
handjes die helpen bij het ophalen van ideeën uit de wijk, het 
organiseren van activiteiten en het gezellig maken van ontmoe-
tingsplek ’t HarenHuis (Vierde Haren 59). 

Nicole vertelt: 
”Elke donderdag komen de 
 studenten naar ’t HarenHuis en 
gaan zij de wijk in. Op hun eerste 
donderdag -  half september -  
hebben we meteen een rondje 
door de wijk gemaakt. We liepen 
naar de buurttuin. En gingen 
langs bij de BBS Haren Donk en 
Reit, waar de beheerders ver-
telden over alle activiteiten 
daar. Vooral het jeugdhonk in 
de  kelder sprak de jongeren 
aan. Er borrelden allerlei leuke 
ideeën op.”

Gezellige huiskamer
“De studenten zijn verdeeld in twee groepen. Ieder met een 
eigen opdracht. De eerste groep gaat ’t HarenHuis gezellig 
maken zodat het voelt als een soort huiskamer van de buurt. 
Ze nodigen jullie uit om binnen te lopen voor een activiteit of 
gewoon voor een kopje koffie en een praatje. Elke donderdag 
tussen 10.00 en 14.00 uur zetten ze de deur voor jullie open. 
Dus kom gezellig binnen!”

De boer op
“De andere groep gaat de wijk in. Het kan zomaar zijn dat ze 
binnenkort bij je aanbellen met de vraag of je ideeën hebt 
voor buurtactiviteiten en die zelf ook wilt organiseren. Denk 
daarbij aan een ochtend, middag of een uurtje samen knutse-
len, spelletjes doen of koken en eten. Uiteindelijk kan het van 

Nieuwe gezichten in de wijk



alles zijn. We sluiten aan bij wat er leeft in de buurt. Of ver-
binden ons met bestaande activiteiten  van buurtbewoners, 
gemeente of maatschappelijke organisaties, zoals bijvoorbeeld 
Cello. Misschien dat we activiteiten kunnen koppelen aan ’t 
HarenHuis.”

De Haren heeft het
“Natuurlijk kan het alleen een succes worden als we de dingen 
doen waar jullie als buurtgenoten ook echt behoefte aan 

hebben. Anders heeft het weinig zin. Dus ik nodig jullie uit: 
‘gebruik’ ons om jouw idee/activiteit van de grond te krijgen. 
’t HarenHuis kan een mooie plek zijn voor jouw activiteit. 
Hoe meer mensen aanhaken, hoe vaker de deur van ’t Haren-
Huis open kan. Wil jij deze plek tot een échte huiskamer van 
de buurt maken. Word dan gastvrouw/-heer van ’t HarenHuis, 
al is het maar voor één ochtend of middag. Interesse? Laat 
het mij weten via 06-83852432, n.dekoning@zayaz.nl of 
meld je bij een van de studenten. Tot ziens.”

Buurttuin ’t Harenhofje
De studenten kregen ook een rondlei-
ding door de buurttuin. Al jaren een 
groenplaats waar een groep vrijwilligers 
zaait, oogst en geniet van wat de tuin 
voortbrengt. Nicole: “De keet lekt aan 
alle kanten. We zijn aan het zoeken 
om geld bij elkaar te krijgen voor een 
nieuwe keet. Of beter gezegd: een nieuw 
tuinhuis. Hopelijk lukt het, want dan zit-
ten de vrijwilligers en bezoekers van de 
tuin er op koude dagen ook warmpjes bij.”

miniBIEB in ’t HarenHuis
Een miniBIEB is een kastje met gratis boeken. Met de  bedoeling 
dat iemand een boek leent en er ook weer één terugbrengt. Zo 
blijven er boeken beschikbaar en heeft  iedereen leesplezier. 

Buurtbewoners moeder Ingrid en haar dochter houden 
 beiden van lezen. Zij zijn zo enthousiast over de populaire 
miniBIEBs in de stad dat ze er zelf één zijn begonnen. En wel 
in ’t HarenHuis. Ingrid: “Ik ben blij met deze plek, want een 
miniBIEB voor mijn eigen huis kan echt niet. Dat geeft te veel 
drukte voor mijn deur.” 

Een miniBIEB heeft veel voordelen. Lezen is leuk, het is goed 
voor het milieu én het geeft mensen, die het niet zo breed 
 hebben, de kans om te lezen. De droom van Ingrid blijkt groter:  
“Je kunt nog veel meer wisselen en hergebruiken. Denk aan tijd-
schriften, puzzels én spelletjes. Daar zijn mensen ook blij mee”, 
vertelt Ingrid vol overtuiging. “Ik zie het zo voor me dat buurtbe-
woners, die behoefte hebben aan gezelschap, hier ook binnen-
komen om even te lezen, een praatje te maken of samen een 
 spelletje te spelen. Dat zou toch mooi zijn.”

We zijn het helemaal 
met Ingrid eens. Dus heb 
jij zin om als vrijwilliger 
mensen te ontvangen 
in  ’t HarenHuis? Meld 
je dan bij buurtverbin-
der Nicole de Koning. 
Of loop op donderdag 
 tussen 10.00 – 14.00 
uur binnen. 



Zondag 17 september werd er sinds jaren weer een rommelmarkt (braderie) georganiseerd in De Haren. Buurtbewoners Corrie, 
Netty (op de foto hieronder) en Marianne zetten opnieuw hun schouders eronder met als resultaat: een gezellige dag rondom 
het veldje tussen de Derde en Vierde Haren. Na een zonovergoten zaterdag, liet de zon het helaas op ZONdag afweten. Maar ook 
ondanks de motregen werden kramen opgebouwd, kleedjes uitgegooid en spulletjes uitgestald. Het was geen topdag qua ver-
koop, zo bleek, maar zowel de mensen achter als voor de kramen vonden het heel gezellig. Met speciale dank aan buurtbewo-
ner en DJ Martijn. 

Braderie De Haren 

Moe maar voldaan sluiten  Corrie en Netty de dag af:  “Jammer dat het 
weer ons een beetje in de steek heeft gelaten. Maar alles is gelukkig 
prima verlopen. Ik denk wel dat het een geslaagde dag is geweest. De 
deelnemers waren ondanks het weer zeer tevreden. De sfeer was goed.”

Mooi initiatief
Bij een van de kramen hadden de dames prachtige pyjama’s 
in de verkoop. “Ze kosten een tientje en de hele opbrengst is 
voor de slachtoffers van de aardbeving in Marokko”, vertelt 
een van de vrouwen bij het kledingrek.

Achterom bij ’t HarenHuis
Tijdens deze dag stond de poort en de achterdeur van ’t 
HarenHuis ook open. Sommigen kwamen nieuwsgierig een 
kijkje nemen, een kopje koffie drinken … of kwamen even 
 binnen voor een pitstop.

Bekijk alle foto’s op de website:  
www.deharenheefthet.nl/actueel/
Of scan de QR-code.



Een korte samenvatting van wat er bij de laatste bijeenkomst 
werd besproken:

De nieuwbouwlocaties
De ontwerpen van drie van de vier locaties zijn goed ontvan-
gen in de wijk. Tijdens de bijeenkomst kregen we kritische 
feedback van een aantal bewoners over het ontwerp van de 
Eerste Haren. Bewoners geven aan dat er op deze locatie 
meer woningen gebouwd zouden moeten worden. Een-op-een 
terugbouwen qua aantal lijkt hen geen optie als het doel is 
om meer woningen toe te voegen. De nadrukkelijke wens 
vanuit bewoners is een gebouw met lift te bouwen. Rekening 
houdend met eventueel toekomstige oudere bewoners. 
Zayaz en KAW gaan de locatie op de Eerste Haren opnieuw 
onderzoeken. Wat er uit dit onderzoek naar voren komt, 
delen we met jullie tijdens de volgende bewonersbijeen-
komst op 14 november a.s. We laten dan de laatste, voorlo-
pige uitwerking van de ontwerpen zien waarmee we de beno-
digde onderzoeken en het vergunningstraject opstarten. 
Voor deze bijeenkomst volgt nog een aparte uitnodiging.

Ontsluiting en parkeerdruk van de wijk  
Projectleider van de gemeente, Martijn van de Ven, aan het 
woord: “Zayaz en KAW presenteerden de vorderingen van de 
nieuwbouwplannen en vanuit ‘ons’ - de gemeente - sloot 
(onder meer) de verkeerskundige aan. Tijdens de voorgaande 
bijeenkomsten bleek telkens dat er in de wijk zorgen zijn over 
de ontsluiting van de wijk. En dan vooral bij calamiteiten. Een 
veel gehoorde vraag was: Wat als de toegang tot de wijk is 
geblokkeerd en er brand uitbreekt? Hoe komen de hulpdien-
sten de wijk dan in? En hoe komen de bewoners de wijk uit? 
Ook zijn er vragen over parkeerdruk in de wijk. Zeker nu er de 

komende jaren een flink aantal woningen − en dus auto’s − 
bijkomt. Past dat  allemaal wel? 

Allemaal terechte vragen en begrijpelijke zorgen. Een aantal 
van deze vragen en zorgen hebben we tijdens de bewoners-
bijeenkomst al kunnen wegnemen. Zo denken we samen met 
Zayaz na over realisatie van een calamiteitenontsluiting nabij 
de nieuwbouw van De Tweede Haren. Er is voldoende ruimte 
om dit op goede wijze in te passen. De volgende stap is om 
dit met de hulpdiensten te bespreken en ervoor te zorgen dat 
we de ontsluiting zo maken dat deze niet leidt tot overlast 
voor de direct omwonenden.

Voor wat betreft de parkeerdruk in de wijk bleek het lastig 
om nu al gericht antwoord te geven op alle vragen. Hiervoor 
hebben we namelijk verkeerstellingen nodig en een definitief 
zicht op het aantal woningen dat gebouwd gaat worden. Op 
dit moment zijn deze gegevens nog niet beschikbaar. Als 
hierover meer te vertellen is, gaan we – samen met Zayaz - 
weer met jullie in gesprek.”  

Doorstromen naar een nieuwe woning
Een aantal buurtbewoners gaf aan op termijn door te willen 
stromen naar een nieuwbouwappartement. Zij willen naar 
een woning verhuizen die beter bij hun levensfase past. In dat 
geval laten zij een grote eengezinswoning achter voor een gro-
ter huishouden. Dit noemen we van passend naar beter. We ver-
telden dat we 30 woningen, verdeeld over de vier blokken, ter 
beschikking stellen voor doorstroming. 

Nieuwbouwnieuws
Bewonersbijeenkomst
Bezoekers van binnen en buiten de wijk kwamen afgelopen 4 september naar de bijeenkomst bij de BBS. Middenin de zaal stond zoals 
altijd de maquette met daarop de aangepaste schaalmodellen van de nieuwbouw. Het gesprek ging vooral over het gebouw aan de 
Eerste Haren, de ontsluiting van de wijk en de mogelijkheid om door te stromen naar een nieuwbouw woning. Verder gaven we uitleg 
over de vervolgstappen die we zetten op weg naar de nieuwbouw. Bewoners gaven aan blij  
te zijn met de nieuwe informatie die ze kregen. 

Is er nieuws te melden over de voortgang van bovenstaande thema’s? Dan praten we jullie bij tijdens een van de volgende 
 bijeenkomsten.

uitnodiging bewonersbijeenkomst 

Dinsdag 14 november a.s.  
Tussen 16.00 -18.00 uur en 19.00 - 20.30 uur
BBS Haren Donk en Reit (Ploossche Hof 85)

Meer nieuwbouwnieuws 
op de volgende pagina



Heb jij leuke ideeën voor de buurt of  
vragen over de website of deze nieuwsbrief? 
Mail naar: deharenheefthet@zayaz.nl

Bezoek de website 
www.deharenheefthet.nl

Volg de facebookpagina
De Haren heeft het

Reparatie, klacht of 
compliment
Voor het melden van een reparatie, 
klacht of compliment kun je bellen  
met onze  klantenservice op telefoon-
nummer 073 – 648 24 00. 

Wat de uitgangspunten voor deze doorstroming zijn  willen we 
graag samen met een aantal bewoners bepalen. We stellen ons-
zelf hierbij vragen zoals: Wie kan er doorstromen? en Welke 
voorwaarden gelden er? Er heeft zich al een aantal buurtbewo-
ners gemeld. 

2023 |  4e kwartaal
→ Tot en met december gaan 

we zeer intensief met jullie 
in gesprek over de volgende 
onderwerpen: ontwerp, 
inrichting openbare ruimte, 
doorstroommogelijkheden, 
voor wie (doel groepen) en 
wat (woningtypen) we gaan 
bouwen. Dit proces noemen 
we de ‘omgevings dialoog’.

→ Bewonersbijeenkomst (14 
november a.s.) presentatie 
ontwerp en informatie over 
de vervolgstappen.

→ De omgevingsdialoog 
ronden we voor het eind van 
het jaar af om zo verder te 
kunnen met de vergunnings-
aanvragen.

2024 |  1-3e kwartaal
→ Omgevingswet van kracht op 

1 januari.
→ Definitief ontwerp nieuw-

bouw toetsen bij bewoners, 
intern (Zayaz) en gemeente.

→ Bouwaanvraag indienen bij 
gemeente.

2024 |  4e kwartaal
→ Start sloop en voorbereiden 

nieuwbouw.

Ik praat graag mee over  
doorstroming.
Naam:

Adres: 

Telefoonnummer:

Email:

Knip mij uit!

Heb jij ook interesse om mee te praten over 
doorstroming? Reageer dan voor maandag 
23 oktober a.s. Vul de bon in en gooi de bon 
in de brievenbus van ontmoetings plek ’t 
HarenHuis aan de Vierde Haren 59.  Of mail 
je gegevens naar:  deharenheefthet@zayaz.
nl.  Dan nemen we contact met je op.

Planning
In deze planning laten we de stappen zien die we in de komende tijd nemen om tot de nieuwbouw te komen. De afgelo-
pen vier jaar hebben we intensief opgetrokken met de buurt. En dit blijven we ook in de toekomst doen. Het doel is om 
einde van dit jaar de ontwerpen klaar te hebben en 2 locaties in te dienen bij de gemeente. Hiervoor komen we nog een paar 
keer bij jullie terug  tijdens bewonersbijeenkomsten, om het integrale plan en onze keuzes daarin toe te lichten.  

Nieuwbouwnieuws

mailto:deharenheefthet@zayaz.nl


Renovatie & 
 Verduurzaming Nieuwbouw #onzebuurt

Gebieds-
ontwikkeling 
De Haren

Vleermuizen in onderhuur
Bewoner Ilse Sterk kwam als winnaar uit de bus van onze Facebookactie. De prijsvraag was: Hoeveel zonnepanelen zijn er op de 
daken van de 250 gerenoveerde woningen (fase 1 en 2) gelegd?  In totaal plaatsten we 1592 panelen. Ilse zat er maar 85 naast en 
won de prijs, die we persoonlijk bij haar langsbrachten. Eenmaal voor haar deur bleek tot onze verbazing dat haar woning niet was 
gerenoveerd en er ook geen zonnepanelen op het dak lagen. Waarom niet? Daar kwamen we snel achter.

Nieuwsgierig naar het hele verhaal? 
Scan de QR-code of kijk op     
www.deharenheefthet.nl/verhalen

Mooi verhaal
 “Oh, ken je dit verhaal niet?”, grinnikt Ilse, “er is hier zeker wel 
gerenoveerd. Ik heb een nieuwe badkamer, keuken en toilet. 
Binnen is alles gedaan. Alleen buiten niet, want ik heb een 
vleermuizenfamilie onder mijn dak.” Het verhaal kennen we 
inderdaad, maar nu weten we ook wáár de beestjes wonen. 
Of beter gezegd woonden, want ze zijn inmiddels verhuisd. In 
september kwam het goede nieuws. Na onderzoek bleken de 
‘onderhuurders’ te zijn vertrokken. 

Renovatienieuws
De zomer is voorbij. De werklieden zijn weer  opgeladen 
tijdens hun vakantie. Vol energie ging iedereen weer aan 
de slag. Op 25 september werd het startsein gegeven 
voor derde en laatste fase: renovatie & verduurzaming 
van 68 woningen aan de Eerste Haren en Ploossche Hof. 
De  steigers  werden gezet bij het eerste woonblok aan de 
Eerste Haren. En anderhalve week later, op 5 oktober, zat 
de eerste nieuwe gevel er alweer in. De trein is dus weer 
vertrokken. En deze stopt in maart 2024 bij de laatste 
woning aan de Ploossche Hof.  

Onlangs verraste projectconsulent  Sandra bewoner Ilse 
met een taart én de boodschap dat - nu de vleermuizen 
zijn vertrokken - de buitenrenovatie alsnog  kan worden 
uitgevoerd :-)


